
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 8. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 93
Er ministeren stadig af den overbevisning, at det ville være fornuftigt at anbringe tre 
gange så mange, som er anbragt i dag, et sted mellem 40.000 og 50.000 børn, og hvor-
dan vil ministeren sikre retssikkerheden for børnene og deres forældre? Der henvises til 
kronikken ”Tilliden til vores retssamfund forsvandt med whistleblowerens indrømmelse: Vi 
aner ikke, om vi tvangsfjerner de rigtige børn”, bragt på Berlingske.dk, 29. januar 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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